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درنگی بر طرح نهضت ملی مسکن 
در استان سمنان 

شورای  رئیس  و  مدیرکل  ایسنا/سمنان 
هماهنگی راه و شهرسازی استان سمنان از تلاش 
برای تسریع در پروژه های نهضت ملی مسکن در 
این استان خبر داد و گفت: استان سمنان از 
استان های پیشرو در واگذاری زمین و احداث 

واحدهای مسکونی در این طرح ملی است.
سیدمحمد حسینی طباطبایی در گفت وگو با 
ایسنا اظهار کرد: در شهرهای تحت پوشش راه و 
شهرسازی استان سمنان پس از تصویب قانون 
جهش تولید مسکن، تاکنون ۶۶۴ هکتار زمین 
برای اجرای قانون جهش تولید مسکن و طرح 
نهضت ملی مسکن از طریق الحاق اراضی به 
محدوده شهرها یا از طریق تغییر کاربری تامین 
مسکونی  سایت های  بیشترین  که  است  شده 
با توجه به تعداد بالای ثبت نام متقاضیان با 
چهار سایت ۱۲.۶هکتاری شهرک کوهسار، ۲۳ 
هکتاری نور، ۵۵ هکتاری سوکان و ۲۰۵ هکتاری 

به مرکز استان اختصاص دارد.
وی ادامه داد: در سایت ۱۲.۶ هکتاری شهرک 
کوهسار ۷۳۱ واحد مسکونی خودساز و انبوه ساز 
در حال ساخت است که ۴۶۴ واحد در قالب 
گروه های ساخت چهار نفره با میانگین پیشرفت 
فیزیکی بیش از ۷۰ درصد در حال انجام است. 
در سایت شهرک کوهسار دو پروژه انبوه ساز ۱۶۰ 
واحدی بنیاد مسکن و ۱۰۷ واحدی ارتش نیز در 

حال ساخت است.
وی با بیان اینکه در سایت ۲۳ هکتاری نور و 
از ابتدای آبان ۱۴۰۲ عملیات ساخت پروژه ۹۶۸ 
واحدی قرارگاه امام حسن مجتبی )ع( آغاز شد و 
هم اکنون این پروژه با پیشرفت فیزیکی بیش از 
۴۵ درصد در حال انجام است اضافه کرد: فاز 
اول این پروژه با بیش از ۷۵ درصد پیشرفت در 
جریان است و احتمالا تا پایان سال ۳۵ واحد 
از این پروژه به متقاضیان تحویل داده می شود. 
استان  ساز  صنعتی  پروژه های  جزو  پروژه  این 
محسوب می شود که با استفاده از فناوری های 

نوین ساخت در حال انجام است.
مدیرکل راه و شهرسازی استان سمنان گفت: 
پارک  مجاورت  در  که  هکتاری   ۵۵ سایت  در 
سوکان قرار دارد تاکنون به ۳۸۴ مشمول طرح 
اکنون  و  شده  واگذار  زمین  جمعیت  جوانی 
عملیات آماده سازی آن به پیمانکاری شهرداری 

سمنان در حال انجام است.
در  هکتاری   ۲۰۵ سایت  اینکه  بیان  با  وی 
محدوده پل جهاد تا پل شهید ترحمی دانشگاه 
سمنان قرار دارد و عملیات آماده سازی این سایت 
نیز از نیمه مهرماه ۱۴۰۳ توسط شهرداری سمنان 
آغاز شده است، افزود: اداره کل راه وشهرسازی 
استان سمنان در سایت ۲۰۵ هکتاری، هم اکنون 
در حال واگذاری اراضی برای حدود ۳ هزار واحد 
خودساز در قالب گروه های ساخت ۴ نفره و یک 
هزار واحد انبوه ساز است. علاوه بر این در این 
سایت، اراضی به نیروهای مسلح )سپاه، ارتش 
و فراجا( جهت ساخت ۸۰۰ واحد مسکونی برای 
واجدان شرایط واگذار شده است. همچنین در 
ایثارگری،  خدمات  جامع  قانون  اجرای  راستای 
در سایت ۲۰۵ هکتاری جهت ساخت ۴۰۰ واحد 
مسکونی در قالب گروه های ساخت چهار نفره، 
به بنیاد شهید و امور ایثارگران زمین تخصیص 

داده شده است.
وی با اشاره به اجرای پروژه های نهضت ملی 
دامغان  شهر  در  گفت:  دامغان  در  مسکن 
تاکنون ۱۵۶ هکتار زمین مسکونی جهت ساخت 
مسکن در این شهر تامین شده و در سایت ۴۸ 
هکتاری عملیات ساخت یک هزار و ۷۴ خانه 
ویلایی در جریان است که تاکنون ۵۰۰ واحد با 
پیشرفت فیزیکی ۲۰ تا ۷۰ درصد عملیات ساخت 

خود را به پیش می برند.
استان سمنان  و شهرسازی  راه  کل  مدیرکل 
سایت ۴۸  بر  علاوه  دامغان  در  اینکه  بیان  با 
نیز  هکتاری   ۵۹ و   ۴۶ سایت های  هکتاری، 
افزود:  است،  شده  الحاق  شهر  محدوده  به 
پروژه های این سایت نیز در مرحله تهیه نقشه 
و طرح تفکیکی قرار دارند. در این دو سایت به 
متقاضیان در قالب گروه های سه نفره اراضی 

واگذار می شود.
وی ادامه داد: علاوه بر دامغان در شهر کلاته 
رودبار و در اراضی ۲.۵ هکتاری، به ۴۵ متقاضی 
تخصیص زمین صورت گرفته است که تعدادی از 
آنها عملیات ساخت خانه های ویلایی خود را آغاز 
کرده اند. در شهر دیباج نیز ۱۱.۷ هکتار اراضی 
تامین شده و تاکنون ۵۷ قطعه زمین ویلایی به 

متقاضیان تخصیص داده شده است.
حسینی طباطبایی گفت: همچنین در شهر 
امیریه و در اراضی ۷.۱۷ هکتاری، قطعات زمین 
ویلایی به ۶۴ متقاضی واگذار شده که تاکنون 
عملیات  نیز  امیریه ای  متقاضیان  از  تعدادی 

ساخت خود را آغاز کرده اند.

برپایی دهمین آیین سمنوپزان در 
خراسان شمالی در بجنورد

میراث  مدیر  شمالی  ایسنا/خراسان 
فرهنگی شهرستان بجنورد از برپایی دهمین 
بجنورد  در  استان  این  در  سمنوپزان  آیین 

خبر داد.
با ایسنا،  ابراهیمی در گفت و گو  ساسان 
اظهار کرد: آیین سمنوپزان گرمه سال ۱۳۹۴ 
به عنوان میراث ناملموس به ثبت ملی رسید.
منظور  به  که  است  سال   ۱۰ گفت:  وی 
آیین و شیوه های پخت سمنو،  این  معرفی 
جشنواره های سمنوپزان در شهرستان های 
گرمه و بجنورد برگزار می شود. قرار این است 
این جشنواره در بجنورد ۱۰ اسفند برگزار شود 
و طی این مراسم، ۲۲ دیگ سمنو طبخ خواهد 

شد.
وی ادامه داد: این جشنواره با همت اداره 
شورای  و  شهرداری  فرهنگی،  میراث  کل 

اسلامی شهر بجنورد برگزار می شود.
این مسئول تصریح کرد: هفته گذشته نیز 
گرمه  شهرستان  در  سمنو  پخت  جشنواره 

برگزار شد.

نماینده آبادان در مجلس:
 افزایش

 بیماران تنفسی خوزستان
 زنگ خطر آلودگی هوا را به

صدا درآورده است
مجلس  در  آبادان  نماینده  ایسنا/خوزستان 
شورای اسلامی با اشاره به افزایش مراجعه های 
بیماران تنفسی به بیمارستان های خوزستان، 
بر لزوم کنترل فلرهای نفتی و ارتقای کیفیت 
بنزین مصرفی برای کاهش آلودگی هوا تاکید 

کرد.
ایسنا  با  گفت وگو  در  مولوی  سیدمحمد 
سلامت  بر  هوا  آلودگی  تاثیر  به  اشاره  با 
بیماران  افزایش  کرد:  اظهار  شهروندان، 
صدا  به  را  هوا  آلودگی  خطر  زنگ  تنفسی 
برای  جدی  اقدامات  باید  و  است  درآورده 
در  زیست محیطی  آلاینده های  کاهش 

خوزستان انجام شود.
وی افزود: طبق آمارها در چند ماه گذشته 
میزان مراجعه بیماران، به ویژه بیماران تنفسی 
این  افزایش داشته است که  بیمارستان ها  به 
را  آلاینده  عوامل  به  مساله ضرورت رسیدگی 

دوچندان می کند.
نماینده آبادان در مجلس شورای اسلامی با 
اشاره به نقش سوخت های مصرفی در افزایش 
آلودگی هوا گفت: کیفیت بنزین مصرفی باید 
افزایش یابد تا از میزان آلاینده های تولیدشده 

در سطح شهرها کاسته شود.
وی در خصوص تاثیر صنایع نفتی بر آلودگی 
هوا هم بیان کرد: یکی از عوامل مهم آلودگی 
هستند  نفتی  فلرهای  نفت خیز،  مناطق  در 
اقدامات  آن ها  کاهش  و  کنترل  برای  باید  که 

اساسی انجام شود.
دستگاه های  همکاری  کرد:  تصریح  مولوی 
سیاست های  اجرای  برای  نظارتی  و  اجرایی 
کاهش آلودگی ضروری است و باید برای حفظ 
در  برنامه های جدی تری  سلامت شهروندان، 

این حوزه تدوین و اجرا شود.

استاندار:
 بازار مازندران
رصد می شود

بیان  با  مازندران  استاندار  ایسنا/مازندران 
برای  دولت  مدیریتی  ابزار  مهم ترین  اینکه 
است،  استراتژیک  ذخایر  وجود  بازار  تنظیم 
گفت: تیم نظارتی برای کنترل قیمت در بازار 

فعال شده است.
اسفند   ۱ یونسی رستمی چهارشنبه  مهدی 
در  که  استان  بازار  تنظیم  ستاد  جلسه  در 
با   استانداری برگزار شد، اظهار کرد: برخورد 
افراد متخلف و برهم زنندگان آرامش و ثبات 

بازار در دستور کار جدی ما قرار دارد.
وی با قدردانی و نقش آفرینی موثر بازاریان 
افزود: سامانه ای  اقتصادی،  امنیت  ایجاد  در 
لذا  ایجاد شد  انبارها  جامع  سامانه  عنوان  با 
هرگونه ذخیره سازی در انبارها از دید مراجع  
مازندران  استاندار  نمی ماند.  پنهان  نظارتی 
بازار  تنظیم  ستاد  عملکرد  باید  کرد:  تصریح 
به  شود  احساس  مردم  روزمره  زندگی  در 
سال  در طول  نظارتی  تیم های  منظور  همین 
فعال خواهند بود تا شاهد تحقق این موضوع 

باشیم.

با  موالی زاده  سیدمحمدرضا  ایسنا/خوزستان 
تأکید بر اینکه اصل بر رضایت مندی مردم است، 
گفت: اگر احساس کردم مدیری اهمال می کند با 
او برخورد می کنم و تعارف ندارم و در مقابل مدیر 

پرکار و دلسوز مورد حمایت است.
استاندار خوزستان امروز، سه شنبه ۳۰ بهمن، در 
نشست با رسانه های استان خوزستان، اظهارکرد: 
رسانه  دغدغه  و  استان  مشکلات  جلسه  این  در 
نیر  ما  شد.  مطرح  مشکلات  این  رفع  درخصوص 
ثقل کارمان را بر توسعه همه جانبه استان گذاشته 
ایم. بحث بخش های صنعت، کشاورزی و خدمات 
در همه شهرها مدنظر است و برنامه مفصلی برای 
توسعه استان بر اساس سند آمایش توسعه استان 

وجود دارد. 
موالی زاده اظهار کرد: ظرفیت های خوبی در استان 
داریم که اگر فعال شوند بسیار کمک می کنند تا 
به ایجاد چشم انداز روشن امیدوارم باشیم. بدون 
امیدوارم.  استان  آینده  به  نمایی  بزرگ  و  تعارف 
خوشحالم خوزستان در مرکز توجه دولت قرار گرفته 

و این مهم است.
استاندار گفت: بزرگترین اقتصاد دولتی را داریم 
باید تلاش کنیم بخش خصوصی فعال شود و  و 
و  تمام سرمایه گذاران داخلی  از  ما بصورت جدی 
خواهرخواندگی  بحث  می کنیم.  استقبال  خارجی 
اهواز با یکی از استان های چین صورت گرفت که 
قابل توجه است. همچنین بحث  انجام شود  اگر 
از  استاندار  و  استان  به  بیشتر  اختیارات  تفویض 
سوی رئیس جمهوری مطرح شد که فردا جلسه ای 
در همین باره برای تفویض اختیارات به استانداران 

برگزار خواهد شد. 
او با اشاره به مواردی که در دستور کار استانداری 
بانکی  حساب های  انتقال  کرد:  اظهار  دارد،  قرار 
شرکت های مستقر در خوزستان به استان، انتقال 
دفاتر مالیاتی و این که شرکت ها خرید خود را در 

استان انجام دهند را هم دنبال می کنیم.
موالی زاده با بیان اینکه سفرهای استانی هم برای 
کار  دستور  در  مفصل مشکلات همچنان  بررسی 
است، افزود: گزارش گیری مستمر از فرمانداران هم 

صورت می گیرد. افق حرکت استان را روشن می بینم 
و به مباحث حاشیه ای نمی پردازیم و هدف ما رفع 
به  باید  است.  استان  توسعه  و  محرومیت زدایی 

اشتغال و احیای ظرفیت اشتغال هم توجه کنیم. 
توسعه  لوکوموتیو  استانداری  کرد:  اظهار  او 
دنبال  را  مهم  این  با جدیت  و  بود  خواهد  استان 
می کنیم. باید این امید را به جامعه تزریق کنیم و 
باید مرزهای اخلاق را پاس بداریم. بصورت شفاف 
مباحث را دنبال و از شفافیت استقبال می کنیم. 

مردم  مقابل  و  کنیم  ترویج  را  انتقادپذیری  باید 
اگر  هستندـ  ما  ارباب  مردم  زیرا  باشیم  متواضع 
احساس کردم مدیری در جهت خدمت رسانی به 
مردم اهمال می کند با او برخورد می کنم و تعارف 
ندارم. هر مدیری هم پرکار، دلسوزانه تر و مردمی تر 
باشد مورد حمایت است. ملاک ما مردم است و 

رضایت مندی مردم اصل است.  
نقش  به  اشاره  با  پایان  در  خوزستان  استاندار 
رسانه، گفت: رسانه در این مسیر می تواند به ما 

بسیار کمک کند. مردم رسانه را امین خود می دانند 
و عنصر آزادگی در رسانه مهم است و خوشبختانه 
غالب جامعه رسانه استان این ویژگی را دارد و این 
می تواند به ما کمک کند؛ ضمن اینکه به خبرنگاران 
شفافیت،  مروج  می تواند  رسانه  داریم.  اعتماد 
گفت وگو  آنقدر  باید  باشد.  گفت وگو  و  صداقت 
کنیم تا مشترکات را پیدا کنیم و در نهایت به دنبال 
رشد و توسعه باشیم. این مهم را باید به فرهنگ 

تبدیل کنیم.  

استاندار: 

خوزستان در مرکز توجه دولت قرار گرفته است
ایسنا/خوزستان سیدمحمدرضا موالی زاده با تأکید بر اینکه اصل بر رضایت مندی مردم است، گفت: اگر احساس کردم مدیری اهمال می کند با او 

برخورد می کنم و تعارف ندارم و در مقابل مدیر پرکار و دلسوز مورد حمایت است.
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معاون قتصادی استانداری تاکید کرد
ضرورت تکمیل زنجیره شیلات در استان سمنان

ایسنا/سمنان معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری سمنان با اشاره به ارزش 
بالای غذایی آبزیان، بر ضرورت تکمیل زنجیره شیلات در این استان کویری 

تاکید کرد.
محمدرضا صادقی امروز یکم اسفند در جلسه کارگروه توسعه شیلات 
استان به اهمیت اقتصادی شیلات پرداخت و اظهار کرد: باید نگاه ما 

تکمیل زنجیره شیلات باشد و صرف تولید آبزیان هدف ما نیست.
وی با اشاره به تعدد استخرهای کشاورزی در سطح استان افزود: باید 
هرچه سریع تر ظرفیت استخرهای بزرگ استان برای فعال شدن در حوزه 

شیلات تعیین تکلیف شود.
اینکه  به  اشاره  با  سمنان  استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
کرد:  تصریح  است،  استان  مسئولین  جدی  دغدغه های  از  یکی  دریامحور  توسعه  سیاست 
هدف گذاری اصلی استان در حوزه شیلات، گسترش تولید شیلات تا رسیدن به تولید ۲۰۰۰ 

تن در سال است.
وی ورود جدی به بحث آموزش برای راه اندازی و افزایش بهره وری در شیلات را لازمه تحقق اهداف 

استان برشمرد و گفت: استان سمنان از ظرفیت های خوبی در این بخش برخوردار است.
وی بر ضرورت توجه ویژه به طرح های شیلات در ابعاد کوچک و متوسط تاکید و خاطرنشان کرد: 

نباید فعالیت در حوزه آبزیان محدود به فعالیت ها و رویکردهای سنتی باقی بماند.
به  استان  ابلاغ مصوبات کارگروه شیلات  از  استانداری سمنان  اقتصادی  امور  معاون هماهنگی 
فرمانداری های هشتگانه استان به منظور ظرفیت سنجی توانمندی های این حوزه خبر داد و اظهار کرد: 
علاوه بر انجام ظرفیت سنجی لازم در سطح استان باید راهبری امور مربوط به افزایش تولید شیلات با 

جدیت در شهرستان های استان پیگیری شود.

معاون استاندار کردستان:
حفظ روحیه مطالبه گری معلولان به کاهش مشکلات آنها کمک می کند

استاندار  اجتماعی  امور  و  امنیتی  سیاسی،  معاون  ایسنا/کردستان 
کاهش  به  معلولان  مطالبه گری  روحیه  حفظ  گفت:  کردستان 
و  نیاز  پاسخگوی  باید  مسئولان  و  می کند  کمک  آنها  مشکلات 

خواسته این افراد باشند.
علی اکبر ورمقانی امروز )یکم اسفند( در مراسم هفته جوان و 
تجلیل از جوانان موفق خانواده بهزیستی با تبریک هفته جوان 
اظهار کرد: افراد معلول دارای توانمندی های هستند که در حوزه های 

مختلف درخشیده اند.
وی افزود: آنچه که دولت در حوزه جامعه معلولان انجام می دهد جزو 
وظایف ذاتی و قانونی است و باید افراد معلول نیز به خودباوری برسند و برای 

رشد و موفقیت خود تلاش کنند.
ورمقانی خاطرنشان کرد: مسئولان باید در حد ممکن با تخصیص اعتبارات و منابع جوانان معلول را 

همراهی و حمایت کنند.
معاون سیاسی، امنیتی و امور اجتماعی استانداری کردستان اضافه کرد: حرکت و انگیزه و توان 
معلولان بامزه پیشرفت آنها است و تنها با کمک نهادهای حمایتی نمی توان موجب رشد این افراد 

شد. 
ورمقانی، داشتن روحیه مطالبه گری جامعه هدف بهزیستی را لازمه رفع مشکلات آنها دانست و 
اضافه کرد: بررسی درخواست و مطالبات معلولان انجام می گیرد و توانمندی این افراد ارزیابی می شود 

تا بتوانیم از توان آنها استفاده ببریم.
وی  افزود: جامعه هدف بهزیستی باید برای توانمندی خود بکوشند و مشکل جسمانی را مانعی برای 

پیشرفت خود ندانند.

مدیرکل آموزش و پرورش استان:
مسافران در لرستان باید احساس راحتی کنند

ایسنا/لرستان مدیرکل آموزش و پرورش لرستان گفت: مسافران در لرستان 
باید احساس راحتی و منزلت کنند.

سید عیسی سهرابی امروز یکم اسفند در جلسه ستاد اسکان آموزش 
و پرورش لرستان برای نوروز ۱۴۰۴ با تاکید بر اهمیت ارائه خدمات 
با کیفیت به مسافران نوروزی، اظهار کرد: هدف ما این است که 
از تمام مسافران به بهترین شکل پذیرایی کنیم و تمام تلاش خود 
را می کنیم که شرایطی فراهم آوریم تا مسافران علاوه بر رضایت از 

خدمات، احساس راحتی و منزلت کنند.
وی خاطرنشان کرد: نظارت بر مدارس و مراکز اسکان باید به دقت 
انجام شود و رضایت مسافران باید اولویت اول ما باشد. همچنین باید توجه 

ویژه ای به فضای بهداشتی، کیفیت آشپزخانه ها و امکانات رفاهی مدارس داشته باشیم.
علی احمد دریکوند، رئیس اداره تعاون و رفاه، به بررسی عملکرد ستاد اسکان در سال های گذشته 
پرداخت و اظهار کرد: در برخی سال ها، ستاد اسکان توانست در سه شاخص از پنج شاخص اعلام شده، 

رتبه های خوبی کسب کند.
وی با اشاره به برنامه ریزی های امسال برای نوروز، اضافه کرد: برای نوروز ۱۴۰۴، ۱۶۰ آموزشگاه به 
عنوان مراکز اسکان در نظر گرفته شده اند. همچنین هشت مرکز رفاهی با ظرفیت ۱۳۰ اتاق و ۴۵۵ تخت 

برای پذیرایی از مسافران آماده هستند.
رئیس اداره تعاون و رفاه خاطرنشان کرد: ما تمام تلاش خود را خواهیم کرد تا امکانات بهداشتی، 

فضای مناسب کلاس ها و سایر خدمات اسکان، در بالاترین سطح کیفیت قرار داشته باشند.
در این جلسه اعضای حاضر نظرات و تجربیات خود را از سال های گذشته بیان و بر اهمیت همکاری 

همه جانبه برای موفقیت این طرح تاکید کردند.

نماینده ولی فقیه در استان:

ایسنا/گیلان نماینده ولی فقیه در گیلان با اشاره به اینکه تغییر 
را  استان  کشاورزی  شهرستان ها،  در  ویلاسازی ها  و  کاربری ها 
تهدید می کند، گفت: نهادها در جلوگیری از تغییر کاربری اراضی 
کشاورزی به ویژه پیرامون برخی ویلاسازی ها نظارت ها را ادامه داده 

و ممانعت کنند.
آیت الله رسول فلاحتی امروز، اول اسفند در جلسه شورای اداری 
شهرستان صومعه سرا با تأکید بر افزایش همدلی، هم افزایی و وفاق 
بین مسئولان، رؤسا و مدیران ادارات و نهادها با امام جمعه در 
راستای توسعه و پیشرفت پایدار در شهرستان، اظهار کرد: نظم 
در امور و برنامه ریزی اصولی و مدیریت کارآمد از جمله مواردی 

است که کلیه مدیران باید به آن توجه کنند، همچنین برای پیگیری 
مطالبات مردمی، حل مشکلات و عقب ماندگی ها و تسریع در 
توسعه و پیشرفت پایدار شهرستان صومعه سرا برنامه محور باشند.
وی با بیان اینکه مجموعه مدیریت شهرستان مصداق جهادگرانی 
هستند که در راستای خدمت به مردم، توسعه و پیشرفت شهرستان 
و ایجاد و ارتقاء زیرساخت ها از هیچ تلاشی دریغ نمی ورزند، گفت: 
همچنین رعایت عقلانیت و بهره گیری از تدبیر جمعی و وفاق و نیز 
پرهیز از هرگونه اختلافات و تکروی ها باید جزو اولویت ها قرار گیرد.
امام جمعه رشت با بیان اینکه بسیاری از کارهای عقب مانده در 
استان مانند معضل پسماند و تالاب که هم اکنون شاهد هستیم، 

به دلیل عدم توجه مسئولان به یک معضل ملی تبدیل شده است، 
راه آن  امروز کشور حفظ شود،  اگر بخواهیم عزت  تصریح کرد: 

پیروی و اطاعت از ولی امر است.
نماینده ولی فقیه در گیلان با اشاره به مشکلات مطرح شده مردم 
در ملاقات های عمومی روزهای سه شنبه، تصریح کرد: مشکلات 
اقتصادی و اشتغال بحث عمده مردم است؛ بیشترین گله مردم از 
افزایش بی رویه قیمت هاست، بخشی از رونق اقتصادی و ثبات در 
بازار بر عهده خودمان است که می توانیم با افزایش تولید بهینه، 

بخشی از مشکلات را مرتفع سازیم.
وی، صومعه سرا را قطب تولید مرغ در کشور دانست و گفت: 
تولید مرغ در استان باید به گونه ای باشد که نیاز به وارد کردن از 

استان های دیگر را نداشته باشیم.
آیت الله فلاحتی جذب سرمایه گذاران داخلی و خارجی را برای 
ایجاد اشتغال در استان مؤثر خواند و بر توجه به نظارت بر امور 

کشاورزی تأکید کرد.
وی با اشاره به قیمت برنج در بازار افزود: به دلیل نبود نظارت 

کافی بر فروش برنج، سود اصلی به دلال ها می رسد.
آیت الله فلاحتی، با بیان اینکه دلال ها هر کیلو برنج را از کشاورز 
حدود ۸۰ هزار تومان خریداری می کنند، ادامه داد: قیمت برنج هم 

اکنون در بازار ۱۵۰ هزار تومان و بیشتر نیز است.
برنج  گرانی  از  که کشاورزان سودی چندانی  اینکه  بیان  با  وی 
نمی برند و اغلب این پول ها به جیب دلالان می رود، تصریح  کرد: 
فعالیت دلالان در فروش برنج، تنظیم بازار را به هم می ریزد و موجب 
گرانی برنج تا رسیدن به دست مردم می شود. عضو مجلس خبرگان 
رهبری، نظارت بر قیمت های بازار را از وظایف سازمان های صمت، 
واسطه های  باید دست  گفت:  و  دانست  غیره  و  بازرسی  جهاد، 

بی رحم را کوتاه کرد تا مصرف کننده دچار ضرر نشود.

تغییر کاربری ها و ویلاسازی ها، کشاورزی گیلان را تهدید می کند

ایسنا/اصفهان استاندار اصفهان با تأکید بر اهمیت جایگاه دانشگاه اصفهان 
در پیشرفت علمی و پژوهشی کشور گفت: ارتباط مستمر و تقویت همکاری 
دانشگاه ها با دستگاه های اجرایی عامل کلیدی برای حل مشکلات اقتصادی 

و اجتماعی استان و کشور است.
مهدی جمالی نژاد، ظهر امروز چهارشنبه یکم اسفند در مراسم تکریم و 
معارفه رئیس جدید دانشگاه اصفهان با اشاره به اهمیت جایگاه دانشگاه 
اصفهان در کشور و منطقه اظهار کرد: این دانشگاه باید به عنوان مرجع 

اصلی علمی، پژوهشی و تحقیقاتی در حوزه های مختلف عمل کند.
وی افزود: در شرایطی که مشکلات متعددی از جمله ناترازی های انرژی، 

بحران آب و بیکاری داریم، دانشگاه ها باید برای پیشرفت و رفع مشکلات نقش پررنگی ایفا کنند.
 استاندار اصفهان با بیان اینکه دانشگاه ها باید برای استقلال مالی خود تلاش کنند، ادامه داد: رابطه 
دانشگاه ها با دستگاه های اجرایی باید به شدت تقویت شود. این ارتباط باید قطع نشود تا دانشگاه بتواند به 

توسعه استان و کشور کمک کند
جمالی نژاد گفت: من خود را شاگرد همه شما می دانم و همیشه در خدمت دانشگاه و مجموعه های 
اجرایی استان خواهم بود. ارتباط نزدیک و هم افزایی بین دانشگاه و حاکمیت، به ویژه در شرایط کنونی که با 

مسائل اقتصادی و اجتماعی زیادی مواجه هستیم، ضروری است.
وی با تشکر از تمام مدیران و اساتید دانشگاه ها، ابراز امیدواری کرد: همکاری های موجود بیش از پیش 

تقویت شود تا استان اصفهان در مسیر توسعه پایدار گام بردارد.

استاندار اصفهان:
ارتباط مستمر دانشگاه با دستگاه های اجرایی حیاتی است
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